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Stockholms stad fortsätter sin avknoppningspolitik trots en kammarrättsdom 

om privatisering av hemtjänsten i Rågsved och Hagsätra som har gått staden 

emot. Detta är mycket förvånande men sätter fokus på konsekvenserna av den 

förda politiken. 

 Vi menar att det bör vara av allmänt intresse att stockholmarna får informa-

tion om hur många skattekronor som skänks bort i samband med avknoppning 

av kommunal verksamhet. Alla får då möjlighet att värdera om pengarna skul-

le ha kunnat göra bättre nytta genom att direkt tillföras verksamheten. 

 Enligt stadens hemsida har 13 verksamheter avknoppats i Stockholms stad, 

varav tio förskolenheter och sex äldreomsorgsenheter. Företagen som har tagit 

över verksamheterna har endast behövt betala för inventarierna och inte för 

vare sig ”kundkretsen” eller det ”good-will”-värde som arbetats upp med skat-

temedel. 

 Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt borgarråd följande: 

1. Vilka slutsatser drar du av kammarrättsdomen om Vantörs hemtjänst 

när det gäller prissättning av kommunal verksamhet som avknoppas? 

2. Hur många skattekronor i runda tal beräknar du att staden har skänkt 

bort till privata företag som driver avknoppad verksamhet? 

3. Hur tänker du utvärdera om pengarna har gjort bättre nytta i privata 

företagares fickor jämfört med i förskolan och äldreomsorgen? 

 

Stockholm den 29 april 2009 

 

Ann-Margarethe Livh 


